
Millo es compromet a treballar per mantenir el par tit judicial

del Ripoll�s

Millo va estar ahir al Ripoll�s.

RIPOLL | DDG

El president del PPC de Girona, Enric Millo, es va referir ahir a la

proposta d'unif icaci� dels par tits judicials que va fer el Consell

General del Poder Judicial que afectaria f ins a tres demarcacions

gironines en una visita ahir a les comarques del Ripoll�s i la

Garrotxa. Millo es va comprometre durant aquesta visita "a treballar

perqu� es mantingui el Par tit Judicial del Ripoll�s", i va insistir que

"estem parlant simplement d'una proposta feta pel CGPJ i per tant

no hi ha res tancat, ja que ser� el Consell de Ministres qui aprovi

def initivament la reorganitzaci� dels Par tit Judicials a Espanya".

Millo va explicar tamb� que "fa dies que mantenim converses amb

el ministre de Just�cia, Alber to Ru�z Gallard�n, sobre aquest tema i

en tot moment hem trobat en ell la predisposici� de no prendre cap

decisi� sense tenir en compte el territori". El president del PPC a

Girona tamb� va afegir que "aquesta reordenaci� dels par tits

judicials atendr� les circumst�ncies geogr�f iques, pol�tiques i

econ�miques de cada territori, i per tant es valorar� cada cas per

separat".  Millo va af irmar que "de moment s'ha ober t el debat amb

l'objectiu de saber si es poden optimitzar els recursos" i va apuntar

que "la situaci� econ�mica �s tan delicada que no es pot deixar de

valorar qualsevol possibilitat que pugui signif icar ser m�s ef icients".

Des del Par tit Popular es va apuntar ahir que "la situaci坦 del par tit judicial de Ripoll 辿s excepcional ja que els

municipis es troben molt dispersos en el territori i la unif icaci坦 amb el de Vic suposaria que alguns ve誰ns de

les Valls de Camprodon o de Ribes haurien de fer un trajecte de m辿s d'una  hora amb cotxe".
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